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Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla Radio Centro Suono Sport. W

rozmowie poruszono aktualne tematy związane z Romą. 

Co myślisz o Romie Fonseci?

- Ta Roma bardzo mi się podoba. Wchodząc w szczegóły powiem, że podoba mi się

bardzo od środka pola wzwyż: gra posiadaniem piłki, ale celuje w zdobywanie goli;

od środka pola niżej jest trochę więcej problemów. Jednak musimy zadać sobie

pytanie: o co walczy Roma? O Ligę Mistrzów? Zatem, w tej sytuacji jest tylko jedne

miejsce, bowiem pierwsze trzy są już moim zdaniem przyznane Juventusowi, Napoli

i Interowi. Roma walczy razem z Atalantą, Lazio, Milanem i Torino... to te drużyny.

Roma może tego spokojnie dokonać, ale musi mało zepsuć, rywali jest wielu.

Fonseca wydaje mi się w porządku, jest bardzo obecny w kontaktach z graczami;

widzę, że przeżywa tą przygodę w pełni. 

Co stało się z Piątkiem?

- Piątek jest cały czas tym samym graczem. Niestety w Milanie każdy napastnik

miałby problemy. Rossoneri nie mają graczy, którzy będą serwować ci asysty,

napastnik często musi grać sam. Milan ma problemy ze stwarzaniem okazji

przeciwko ustawionym defensywom, często gra środkiem i to nie pomaga.

Jak widzisz walkę o mistrzostwo?

- Dobre pytanie. Od 8 lat Juventus ustala warunki w lidze i nikt nie potrafi się do

niego zbliżyć. W tym sezonie jednak dystans między pierwszą trójką nie wydaje się

być wielki, jest z pewnością mniejszy niż w poprzednich latach. Widziałem mecz

Juventusu z Parmą i widziałem ławkę. Ławka Juventusu jest złożona z graczy, którzy

wystawieni w pierwszym składzie walczyliby bez żadnego problemu o Ligę Mistrzów.

Mkhitaryan?

- Z reprezentacją Polski graliśmy wiele razy przeciwko Armenii i muszę powiedzieć,

że zawsze mnie zaskakiwał. Posiada świetne walory techniczne, jest idealnym

graczem do dołączenie do napastnika, który strzela gole jak Dzeko. Romie

potrzebny był gracz taki jak on, będący w stanie minąć przeciwnika. Może pomóc w

awansie do Ligi Mistrzów. 

Totti koronował Pellegriniego, a ty co myślisz o tym chłopaku?

- Bardzo mi się podoba, ale by dać mu tak ważną koronę potrzeba czasu. Posiada

jakość, łatwość w prowadzeniu piłki, dobrze się porusza, ale w przypadku młodych

zawsze wolę poczekać zanim osądzę.

Zaniolo?
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-Jak wcześniej. Podoba mi się, jednak gdy widzę 20-latka, który w 70 minucie staje

się czerwony jak balon, coś jest nie tak. Chłopak posiada wielkie walory, ale

chciałbym by był bardziej regularny i chciałbym go kiedyś zobaczyć jak dochodzi do

90 minuty meczu bez problemów.
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